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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Kásler Miklós, az emberi erőforrások miniszteréhez
,,Válaszoljon a Bihari utcai lakóház lakóinak kérdéseire"

Tisztelt Miniszter Úr!

Önöknek a választásokig volt fontos a kilakoltatási moratóriumot meghagyni, de most már nem
érdekli a kormányt, mi lesz azzal a közel 100 ezer emberrel, akik most az utcára kerülhetnek. Szinte
mindenhol megjelenik a félelem és bizonytalanság: a kőbányai Bihari utcában egy olyan épületet
ítélt a fideszes vezetés lebontásra, amelynek a felújítására korábban 700 millió forintot költöttek,
ráadásul az ott lakók minden megtakarításukat a szociális bérlakástömbre költik, a számlájukat
rendesen megfizették. A 700 milliós felújítás után pedig 2016 nyarán már a fideszes önkormányzat
meg is állapította, hogy a ház életveszélyes, az ott lakókat pedig ki kell lakoltatni. Most 2018
májusában ott tartunk, hogy az ott élő családok cserelakás nélkül az utcára kerülhetnek. Nem
hibáztak ők semmiben, csupán élni akartak volna valahol. Lakhatási jogukat akarták gyakorolni
családjaikkal.

A kormány képviselőjeként válaszoljon a kőbányai Bihari utcai lakóház kilakoltatásra váró lakóinak.

1. Tudja-e a Bihari utca 8/C lakóinak biztosítani, hogy senki nem veszíti el a lakhatását?
2. Tudja-e vállalni a felelősséget azért, hogy a már elindított kilakoltatásokat

függesszék fel?
3. Tud-e nekik választ adni arra a kérdésükre, hogy új határozatlan idejű bérleti

szerződésre vagy cserelekakásra lesz-e lehetőségük?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. augusztus 1.
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